
Interpellationssvar för interpellationen "Potentiell Skoltröja?"

Styrelsen tycker att skapandet av en potentiell skoltröja för arkitekturskolan på KTH är ett
jättebra initiativ.

Ett av våra mål inför det här verksamhetsåret är att skapa en allt mer inkluderande miljö för
alla studenter inom sektionen och skolan som helhet, och vi i styrelsen ser därför den
potentiella skoltröjan som ett verktyg för att uppnå detta.

Däremot tycker vi följande: Det behöver förtydligas vem/vilka det är som ordnar skoltröjan.
Ett förslag från styrelsens sida är att anordna en tävling där de som är intresserade kan
skicka in olika designidéer för de nya tröjorna och sedan väljs en eller flera.

Sedan anser styrelsen att KTH behöver kontaktas angående ifall KTH-loggan får användas
på dessa tröjor eller inte då de inte brukar tillåta det.

På det hela taget anser styrelsen att en potentiell skoltröja är en mycket bra idé och något
som borde gå att göra så fort vi har en eller flera ansvariga.


